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Protokół nr 34/2022 

z XXXIV Sesji Rady Gminy Brodnica 

odbytej w dniu 16 września 2022 roku 

---------------------------------------------------------------------------- 

 Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy Brodnica, ul. Mazurska 13,              

87-300 Brodnica. Początek obrad nastąpił o godz. 9:00, zakończenie                

o godz. 10:08. 

 Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 W sesji udział wzięli: Wójt Adam Zalewski, Sekretarz Justyna 
Klimowska, Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Gospodarki 

Nieruchomościami Paweł Wiśniewski, Kierownik Referatu Planowania 

Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji Paweł Szczechowski 

zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Uwagi do treści protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Przyjęcie uchwał w sprawie: 

   a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Brodnica na   

   2022 rok, 

   b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  

   Finansowej Gminy Brodnica na lata 2022-2030,  

   c) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub  

   roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub  

   znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, 

   d) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa –  

   Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na rzecz Gminy Brodnica w     

   drodze darowizny nieruchomości położonej w obrębie Kruszynki,  

   e) o zmianie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

   f) rozpatrzenia petycji, 

   g) przystąpienia Gminy Brodnica do Kujawsko-Pomorskiego  

Samorządowego Stowarzyszenia „Salutaris”. 

5. Przedstawienie protokołu kontroli Nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Brodnica. 

6. Sprawy różne, informacje, komunikaty. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 1.  Otwarcia XXXIV Sesji Rady Gminy Brodnica dokonał 

Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski. Przewodniczący poinformował 

wszystkich zebranych na sali, że obrady Rady Gminy Brodnica są 

rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk.  
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Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych, zatem Rada 

Gminy jest władna do podejmowania uchwał.  

 

Ad 2.  Przewodniczący Rady poinformował, że 14 września br. 

wpłynęło pismo od Wójta z autopoprawkami do projektów uchwał o 

zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Brodnica na 2022 

rok oraz o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brodnica na lata 2022-2030. Autopoprawki zostały 

radnym dostarczone. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił 

porządek obrad.  

Ad 3.  Nie było uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Ad 4.  Przewodniczący przystąpił do rozpatrzenia projektów uchwał. 

 

Ad 4 a) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego            

o wprowadzenie do projektu uchwały.  

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu.  

  Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos w dyskusji zabrał 

Radny Jerzy Anzel. Dyskusja została zamknięta. Przewodniczący 

rozpoczął głosowanie. Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Brodnica na 2022 została przyjęta jednogłośnie 15 głosami 

„za”. 

Uchwała Nr XXXIV/263/22 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad 4 b) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego            

o wprowadzenie do projektu uchwały.  

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu.   

  Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji. Dyskusja została zamknięta. Przewodniczący rozpoczął 

głosowanie. Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Brodnica na lata 2022-2030 została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIV/264/22 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Ad 4 c) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego                

o wprowadzenie do projektu uchwały. 

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu  

  Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos w dyskusji zabrał 

Radny Jarosław Dornakowski. Dyskusja została zamknięta. 

Przewodniczący rozpoczął głosowanie.  

Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków została 

przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIV/265/22 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad 4 d) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego           

o wprowadzenie  do projektu uchwały.  

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu.  

  Przewodniczący otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu                  

w dyskusji. Dyskusja została zamknięta. Przewodniczący rozpoczął 

głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

od Skarbu Państwa-Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa na rzecz 

Gminy Brodnica w drodze darowizny nieruchomości położonej w obrębie 

Kruszynki została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIV/266/22 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 4 e) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego                

o wprowadzenie do projektu uchwały. 

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu 

  Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. Dyskusja została zamknięta. 

Przewodniczący rozpoczął głosowanie. Uchwała o zmianie uchwały w 
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sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli została przyjęta 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIV/267/22 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad 4 f)  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Marka Hoga o wprowadzenie do projektu uchwały.  

 Przewodniczący Komisji Marek Hoga poprosił o wprowadzenie 

autopoprawki w uzasadnieniu. Wkradł się błąd w pierwszym zdaniu 

zamiast  cyt.:„W dniu 22 lipca 2022 r. …”powinno być „W dniu 25 lipca 

2022 r.” Po wprowadzonej poprawce Przewodniczący odczytał 

uzasadnienie, które jest załącznikiem do projektu uchwały. 

  Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. Dyskusja została zamknięta. 

Przewodniczący rozpoczął głosowanie. Uchwała w sprawie rozpatrzenia 

petycji została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIV/268/22 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad 4 g) Przewodniczący Rady poprosił Wójta Adama Zalewskiego o 

wprowadzenie do projektu uchwały. 

  Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gminy Kamilę Maciejewską o przedstawienie 

opinii komisji do projektu uchwały. Opinia pozytywna - stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu 

  Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrał Radny Marek Hoga. Dyskusja została zamknięta. 

Przewodniczący rozpoczął głosowanie. Uchwała w sprawie przystąpienia 

Gminy Brodnica do Kujawsko-Pomorskiego Samorządowego 

Stowarzyszenia „Salutaris” została przyjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XXXIV/269/22 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad 5  Przewodniczący Rady Tomasz Nowakowski poprosił 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jarosława Dornakowskiego                      

o przedstawienie protokołu kontroli Nr 1/2022 Komisji Rewizyjnej. 

Protokół kontroli stanowi załącznik nr 18 do protokołu.     
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Ad 6   Przewodniczący Rady poinformował, że 26.08.2022r. 

wpłynęła od Wójta „Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Brodnica do 30 czerwca 2022 r.” Radni otrzymali ją drogą elektroniczną. 

 Następnie Przewodniczący zapytał Wójta o 11 000 zł                             

z Powiatowego Urzędu Pracy na zatrudnienie pracowników sezonowych. 

 Wójt odpowiedział, że są to pieniądze na zatrudnienie pracowników 

w okresie wakacyjnym do prostych prac porządkowych na terenie gminy. 

Kwota została wykorzystana w całości. 

 Przewodniczący Tomasz Nowakowski zaprosił mieszkańców 

Gminy Brodnica do udziału w „Marszu Nordic Walking 2022”, który 

rozpocznie się w dniu jutrzejszym o godz. 10:30 na orliku w Szczuce oraz 

na XII Bieg Napoleoński, który odbędzie się 25 września w Szabdzie. 

 Przewodniczący udzielił głosu Radnemu Jerzemu Anzelowi. Radny 

zadał Wójtowi dwa pytania: czy w naszej gminie są problemy                            

z zatrudnieniem nauczycieli, czy są wakaty a drugie pytanie jak wygląda 

sytuacja z zakupem prądu dla urzędu? 

 Wójt Adam Zalewski na pierwsze pytanie odpowiedział radnemu, 

że sytuacja w gminnych szkołach jest stabilna, nie ma problemów                         

z zatrudnieniem nauczycieli. Jeśli chodzi o prąd to Wójt powiedział, że 

należymy do Brodnickiej Grupy Zakupowej gdzie należ 25 podmiotów. Po 

pierwszym przetargu oferta była skierowana tylko do budynków typu B. 

Nie została złożona żadna oferta dla nas, czyli na oświetlenie i na obiekty.    

 Następnie głos zabrał Radny Marek Hoga, który swoje pytanie 

skierował do Radnego Jerzego Anzela w zawiązku z jego wypowiedzią na 

temat zmian w budżecie czy radny jest „za” inwestycjami, czy ta 

wypowiedź była tylko takim protestem politycznym przeciwko temu, co się 

dzieje? 

 Radny Jerzy Anzel udzielił odpowiedzi na ww. pytania, mówiąc, że 

zawsze był „za” inwestycjami. Boli go to, że w tym roku nie można ich 

wykonać tak jak zostało to zaplanowane w budżecie na ten rok. 

  

Ad 7  Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął 

XXXIV sesję Rady Gminy Brodnica. 

 
 

 

             Protokolant                  Przewodniczący Rady Gminy

     

   /-/ Magdalena Budzich        /-/   Tomasz Nowakowski   

 

 

Szczegółowy zapis z obrad można obejrzeć na stronie 

www.brodnica.ug.gov.pl w zakładce „Archiwum nagrań z sesji Rady 

Gminy Brodnica” oraz na stronie www.bip.brodnica.ug.gov.pl 

http://www.bip.brodnica.ug.gov.pl/

